
Zápisnica č. 2/2007 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 24.1.2007 

 
Prítomní: D. Bobok, V. Kovár, A. Murárová, B. Papánková, V. Polóniová, P. Šimon,  
 I. Šupejová (100,0 %) 
Za RK: B. Hozová, M. Růžička, P. Tarapčík 
Hostia: D. Berkeš, V. Žúbor (prizvaný k bodu 2) 
 
Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 
  2. Správa o BOZP a PO na FCHPT STU za rok 2006 
  3. Informácia zo zasadnutí vedenia fakulty 
  4. Informácie z vyšších odborových orgánov 
  5. Čerpanie sociálneho fondu FCHPT STU v roku 2006 
  6. Príprava konferencie FOO 
  7. Správa RK FOO za rok 2006 
  8. Rôzne 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
V. Kovár konštatoval, že uzn. č. 76/2006 (nahlásiť do 19.1.2007 tajomníkovi FOO delegátov 
za svoje úseky – úsekoví dôverníci), 84/2006 (oboznámiť výbor FOO so Správou revíznej 
komisie FOO za rok 2006 – Tarapčík), 1/2007 (tlmočiť stanovisko výboru FOO k Správe 
o BOZP a PO na FCHPT STU za rok 2006 na najbližšom zasadnutí vedenia fakulty – 
Papánková), 3/2007 (zapracovať pripomienky výboru FOO do Správy o činnosti výboru FOO 
za rok 2006 a návrhu Rámcového plánu činnosti na rok 2007 – Papánková) a 9/2007 
(informovať úsekových dôverníkov o konaní opakovaného jazykového kurzu osobitným 
oznamom – Šupejová) sú splnené. 
 
Uzn. č. 79/2006 (zabezpečenie prezencie a občerstvenia pre delegátov – Skačáni), 4/2007 
(rozmnožiť návrh Rámcového plánu činnosti na rok 2007 pre potreby delegátov konferencie 
FOO – Kovár), 5/2007 (rozmnožiť Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami FOO 
v roku 2006 pre potreby delegátov konferencie FOO – Kovár) a 5/2007 (rozmnožiť návrh 
rozpočtu FOO na rok 2007 pre potreby delegátov konferencie FOO – Kovár) sa priebežne 
plnia. 
 
Uzn. č. 10/2007 Vzhľadom na ukončenie funkčného obdobia výbor FOO ruší dlhodobé uzn.  
  č. 5/2003 (čerpanie príspevku na stravu v príslušnom kalendárnom roku –  
  úsekoví dôverníci), 36/2003 (polročne informovať výbor FOO o kvalite  
  fondov, do ktorých FOO investovala – Papánková, ďalší termín: k 30.6.2007),  
  35/2005 (priebežná informácia o čerpaní finančných prostriedkov z bežného  
  účtu FOO – hospodárka, najbližšie k 30.4.2007). 
 
2. Správa o BOZP a PO na FCHPT STU za rok 2006 
B. Papánková informovala výbor FOO o stanovisku vedenia FCHPT k námietkam výboru 
FOO k Správe o BOZP a PO na FCHPT STU za rok 2006. Podľa názoru vedenia fakulty 
obsahuje správa všetky náležitosti, ktoré príslušné oddelenie rektorátu vyžaduje, a preto 
vedenie správu odsúhlasilo a odoslalo na R-STU. Na výhradu výboru FOO o všeobecnosti 
správy neumožňujúcej zhodnotiť stav a úroveň BOZP, reagovalo vedenie fakulty tým, že 
uložilo tajomníkovi fakulty poskytnúť výboru FOO v priebehu januára 2007 záznamy 
z jednotlivých kontrôl vykonaných na fakulte v roku 2006. 
 



Uzn. č. 11/2007 Výbor FOO sa domnieva, že cieľom správy o BOZP a PO nie je vyhovieť  
  požiadavkám vyšších orgánov, ale poskytnúť analýzu stavu a navrhnúť  
  opatrenia smerujúce k zlepšeniu. V tomto smere výbor FOO trvá na svojom  
  pôvodnom stanovisku a odoslanú správu nepovažuje za úplnú.  
Uzn. č. 12/2007 Výbor víta ústretovosť vedenia fakulty pri poskytovaní podkladových  
  materiálov pre hodnotenie stavu BOZP a PO na fakulte. Po ich preštudovaní sa  
  výbor bude touto otázkou opätovne zaoberať.  
 
3. Informácia zo zasadnutí vedenia fakulty 
B. Papánková informovala o zasadnutí vedenia fakulty dňa 9.1.2007, kde hlavnými bodmi 
programu boli Návrh programu zasadnutia Vedenia na obdobie január 2007 – jún 2007, 
Prerokovanie správy o BOZP a PO za rok 2006, Príprava správy dekana o stave fakulty za rok 
2006 a Rôzne. K bodu Návrh programu zasadnutia Vedenia na obdobie január 2007 – jún 
2007 B. Papánková uviedla, že na jednotlivých zasadnutiach budú v prvom polroku postupne 
posudzované správy o činnosti 6 ústavov a že na zasadnutie dňa 20. marca 2007 je zaradený 
bod Dodatok ku Kolektívnej zmluve na rok 2007. K bodu Rôzne zas doplnila, že pedagogickí 
zamestnanci našej fakulty budú na FA STU naďalej zabezpečovať vyučovanie matematiky 
a telesnej výchovy a že vedenie fakulty odsúhlasilo návrh na zrušenie doteraz priznaných 
dodatkových dovoleniek.  
 
B. Papánková tiež informovala o zasadnutí AS dňa 23.1.2007, na ktorom AS okrem iného 
odsúhlasil návrh dekana na vymenovanie J. Šajbidora, P. Kovaříka a J. Dvorana za 
prodekanov fakulty a zvolil 16 interných a 7 externých členov vedeckej rady fakulty.  
 
4. Informácie z vyšších odborových orgánov 
D. Bobok informoval o zasadnutí výboru UOO STU dňa 22.1.2007. Hlavnými bodmi 
programu tohto zasadnutia boli Informácie z OZ PŠaV, Jednanie o KZ 2007, Správa o plnení 
rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO STU za rok 2006, Návrh 
Programových cieľov UOO STU na rok 2007, Správa o hospodárení výboru UOO STU za 
rok 2006 a hodnotenie plnenia rozpočtu na rok 2006, Návrh rozpočtu na rok 2007, Prírastok 
podielu ZO na majetku UOO STU, Správa revíznej komisie UOO STU za rok 2006, 
Organizačné zabezpečenie konferencie UOO STU a Rôzne.  
K bodu Jednanie o KZ 2007 D. Bobok pripomenul, že po prvom kole jednania dňa 
19.12.2006 zostali neuzavreté dva body – návrh na finančnú zaangažovanosť zamestnávateľa 
na kolektívnom vyjednávaní a návrh týkajúci sa náhrady príjmu pri dočasnej pracovnej 
neschopnosti zamestnanca. Vedenie STU však na svojom zasadnutí dňa 8.1.2007 otvorilo aj 
bod stravovanie dôchodcov a k všetkým trom bodom zaujalo odmietavé stanovisko. Na 
druhom kole jednania dňa 16.1.2007, na ktorom sa zúčastnil prorektor V. Molnár, 
G. Kuzmová a za výbor UOO STU D. Bobok, V. Kovár a M. Štujber, sa nepodarilo nájsť 
riešenie rozporov, preto zástupcovia výboru UOO STU požiadali o priame rokovanie 
s rektorom STU. To sa uskutočnilo dňa 19.1.2007. Po náročnom jednaní sa zmluvné strany 
napokon dohodli na tom, že KZ nebude obsahovať prísľub zamestnávateľa na finančný 
príspevok v prospech UOO STU za každého zamestnanca, ktorý nie je členom odborovej 
organizácie a vzťahuje sa na neho KZ, a že ďalšie dva sporné body (stravovanie dôchodcov a 
náhrada príjmu pri dočasnej PN) budú znieť nasledovne: 
 Pri polročnom hodnotení plnenia KZ zamestnávateľ predloží údaje o čerpaní náhrady 
príjmu zamestnancov pri dočasnej pracovnej neschopnosti v zmysle § 8 zákona č. 462/2003 
Z. z. členené podľa pracovísk ako podklad pre jednanie o zvýšení tejto náhrady. 
 Zamestnávateľ zabezpečuje stravovanie dôchodcom vo vlastnom stravovacom 
zariadení. Dôchodcom, ktorí boli ku dňu odchodu do dôchodku v pracovnoprávnom vzťahu 



k STU nepretržite najmenej 25 rokov, zabezpečí vedúci súčasti STU stravovanie 
s príspevkom podľa bodu 2 z mimodotačných prostriedkov.  
Podpísanie takto znejúcej KZ je dohodnuté na zajtra (25.1.2007). Výbor UOO STU takýto 
postup vyjednávačov odsúhlasil.  
K nasledujúcim bodom (Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU 
a o činnosti výboru UOO STU za rok 2006, Návrh Programových cieľov UOO STU na rok 
2007, Správa o hospodárení výboru UOO STU za rok 2006 a hodnotenie plnenia rozpočtu na 
rok 2006, Návrh rozpočtu na rok 2007) podal D. Bobok súhrnný výklad. Oznámil tiež, že 
vzhľadom na svoj vek odchádza nielen z výboru FOO, ale aj z výboru UOO STU. 
K bodu Prírastok podielu ZO na majetku UOO STU B. Papánková doplnila, že k 1.1.2007 je 
podiel FOO FCHPT STU na finančnej hotovosti UOO STU 57 906,70 Sk.  
 
5. Čerpanie sociálneho fondu FCHPT STU v roku 2006 
B. Papánková informovala výbor FOO, že tvorba sociálneho fondu FCHPT STU v roku 2006 
činila sumu 1 029 199,- Sk. Z toho sa na stravovanie zamestnancov čerpalo 332 115,- Sk, na 
sociálnu výpomoc 42 600,- Sk a na príspevok na dopravu do zamestnania 111 424,- Sk. Na 
regeneráciu duševných síl bol v zmysle KZ vyplatený zamestnancom (rovnakým dielom 
v hotovosti) nevyčerpaný zostatok 543 060,- Sk.  
Uzn. č. 13/2007 Výbor FOO berie na vedomie čerpanie sociálneho fondu FCHPT STU v roku  
  2006. 
 
7. Príprava konferencie FOO 
Uzn. č. 14/2007 Vzhľadom na neaktuálnosť výbor FOO ruší bod 8 programu konferencie  
  FOO (Zásady použitia Fondu sociálnej rezervy FOO). 
 
7. Správa RK FOO za rok 2006 
P. Tarapčík informoval výbor FOO o revízii vedenia pokladničného denníka a vedenia 
evidencie hospodárenia FOO, ktorú revízna komisia vykonala dňa 12.1.2007. RK FOO zistila, 
že záznamy v pokladničnom denníku sú vedené v súlade s pravidlami, že každá finančná 
operácia je doložená patričným dokladom a že prostriedky boli používané v zmysle 
schváleného rozpočtu.  
K prostriedkom FOO investovaným do podielových fondov RK FOO odporúča dôsledne 
sledovať stav a perspektívy fondov a zvážiť aj iné formy zhodnocovania dočasne 
nepoužívaných finančných prostriedkov.  
Správa o kontrole evidencie, vedenia dokumentácie a hospodárenia s finančnými 
prostriedkami v knižnici FOO, ktorú P. Tarapčík predložil na minulom zasadnutí výboru FOO 
a správa o revízii vedenia pokladničného denníka a vedenia evidencie hospodárenia FOO sú 
obsahom správy RK FOO za rok 2006. 
 
Uzn. č. 15/2007 Výbor FOO odporúča revíznej komisii FOO uplatniť svoje stanovisko pri  
  uzneseniach konferencie FOO.  
 
8. Rôzne 
Papánková poďakovala všetkým funkcionárom FOO, osobitne tým odchádzajúcim 
(D. Bobokovi, B. Hozovej, M. Růžičkovi a I. Šupejovej) za ich dlhoročnú obetavú prácu 
v prospech FOO a popriala im veľa zdravia a pohody na dôchodku, resp. na novom 
pracovisku.  
 
 



Keďže dňom 1.2.2007 začína funkčné obdobie nového výboru FOO (v zložení D. Berkeš, 
V. Kovár, A. Murárová, B. Papánková, V. Polóniová, L. Staruch a P. Šimon), termín 
nasledujúceho zasadnutia výboru FOO určí až nový predseda, ktorého si v zmysle čl. 6 
volebného poriadku zvolí nový výbor na stretnutí s volebnou komisiou v čase od 1. do 
7.2.2007.  
 
 
 
 
Zapísal: V. Kovár      Blažena Papánková 
             predseda FOO FCHPT STU 
 


